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Κύριε Υπουργέ, 

 

Η περσινή καλλιεργητική περίοδος ήταν, ως γνωστόν, η πρώτη χρονιά εφαρμογής της 

νέας Κ.Α.Π.  

Η πληρωμή του 70% της βασικής ενίσχυσης, που πραγματοποιήθηκε στις 27/10/2023 

ήταν άκρως προβληματική, όπως και ο ίδιος δηλώσατε, δημιουργώντας ασάφεια, 

ερωτηματικά και ανασφάλεια στους παραγωγούς.  

Η πληρωμή, που ακολούθησε στις 22/12/2023 και αφορούσε στην εξόφληση της 

βασικής και της αναδιανεμητικής  ενίσχυσης αντί να αμβλύνει τις αντιδράσεις του 

αγροτικού κόσμου τις όξυνε ακόμη περισσότερο. 

Άλλωστε οι πληρωμές του Οργανισμού του εν λόγω διαστήματος ήταν και από τα 

κεντρικά αιτήματα των αγροτικών κινητοποιήσεων, που ακολούθησαν. 

 

Κατόπιν τούτων: 

 Επειδή όλα τα προηγούμενα χρόνια οι πληρωμές των σημαντικότερων 

συνδεδεμένων ενισχύσεων είχαν εξοφληθεί έως τέλος Μαρτίου 
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 Επειδή τα οικολογικά σχήματα, που αντικατέστησαν το πρασίνισμα δεν έχουν 

πληρωθεί ακόμη σε αντίθεση με άλλα κράτη- μέλη 

 Επειδή ακόμη και σήμερα δεν γνωρίζουν οι δικαιούχοι παραγωγοί τί ποσό 

δικαιούνται από τα οικολογικά σχήματα 

 Επειδή εκκρεμεί και η πληρωμή των παραγωγών για υποθέσεις που έχουν 

δικαιωθεί από το 2014 και μετά 

 Επειδή η έγκυρη και έγκαιρη καταβολή των ενισχύσεων αποτελεί υποχρέωση 

της Πολιτείας και είναι απαραίτητη συνθήκη για να μπορεί να ανταπεξέλθει ο  

αγροτικός κόσμος στις αυξημένες οικονομικές υποχρεώσεις του 

 Επειδή υπάρχει δικαιολογημένη δυσαρέσκεια από την καθυστέρηση  

 

Ερωτάσθε Κύριε Υπουργέ: 

1)Ποιο είναι το ακριβές χρονοδιάγραμμα πληρωμών: 

α)των συνδεδεμένων ενισχύσεων;  

β)των οικολογικών σχημάτων; 

γ)των ενισχύσεων παλαιοτέρων ετών των παραγωγών, που έχουν δικαιωθεί  και 

περιμένουν από το 2014 και μετά τις επιδοτήσεις τους; 

2) Θα δοθεί αναλυτική κατάσταση των δηλωθεισών εκτάσεων σε επίπεδο χώρας σε 

ό,τι αφορά στα οικολογικά σχήματα ανά δράση και στις συνδεδεμένες ενισχύσεις ανά 

προϊόν ώστε οι παραγωγοί να κάνουν τον επόμενο προγραμματισμό των 

καλλιεργειών τους; 

  

Η Ερωτώσα Βουλευτής 

 

Φωτεινή Αραμπατζή 

 




